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Box 8312 
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www.stockholm.se/fastighetskontoret 

 

Fastighetsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2015-01-27, § 14 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 27 januari 2015 kl. 16:30 – 16:55 
   

 Plats Glasbruket, Hantverkargatan 3D 
   

 Justerat Tisdagen den 3 februari 2015 

  

 

Jan Valeskog Richard Bengtsson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Jan Valeskog (S) ordförande   

Richard Bengtsson (FP) vice ordförande  

 

Margareta Stavling (S)  

Anders Göransson (S)  

Maria-Elsa Salvo (S)  

Åke Askensten (MP)  

Mehdi Oguzsoy (V)  

Henrik Sjölander (M)   

Mikael Eskman (M)  

Erika Wing (M) §§ 2-15  

Tomas Tetzell (M)  

Helena Eklund (FP)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Daniel Almgren (MP) för Hanna Elvira Begler (MP) 

Elisabeth Hellström (M) för Erika Wing (M) § 1 

 

 
Ersättare: 

Lars Arell (S) §§ 1-6, 9-15  

Birger Kato (S)  

Anna Forssell (S)  

Martin Hansson (MP)  

Sanna Sjögren (V) 

Elisabeth Hellström (M) §§ 2-15  

Leif Bokström (M)  

Lisa Fuglesang (KD)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Juan Copoví Mena, Ann-Sofie Chudi, Carina Jonsson, 
Christine Oljelund, Maria Stigle, Anna Wahlström och Pontus Werlinder 
samt personalföreträdarna Birgitta Andersson och Reza Etemad samt 
borgarrådssekreteraren Karin Kolk. 
 

 



 

 Fastighetsnämnden  
 

 Sida 2 (2) 

 

  

 

 

 
 

 

Hantverkargatan 2 
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104 20 Stockholm 
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 § 14 
Förvaltningschefen informerar 
 
Förvaltningschefen Juan Copoví Mena informerar om datum och 

tider för kommande studiebesök och utbildningstillfällen: 

Nämndutbildning och skiftesmiddag den  

17 februari 2015 i samband med nämndsammanträde. 

Studieresa i samband med nämndsammanträde den 14 april 

2015 (studiebesöket pågår kl. 13:00-16:00). 

Studieresa med båt i samband med nämndsammanträde, samt 

middag, den 16 juni 2015, (kl. 12:00 -20:00). 

Studiebesök i samband med nämndsammanträde den 22 

september, (studiebesöket pågår kl. 13:00-16:00). 

Avslutningsmiddag i samband med nämndsammanträde den 

15 december 2015 (kl. 16:30-19:00).  

Förvaltningschefen Juan Copoví Mena informerar om möjligheten 

till att övergå till digital hantering av nämndhandlingar. 

Ordföranden Jan Valeskog ställer frågan till nämnden hur de ställer 

sig till att övergå till digitala utskick och konstaterar att nämnden är 

positiv. Juan Copoví Mena meddelar att fastighetskontoret 

återkommer med information till nämnden om hur digital 

nämndhantering kan införas. 

 

 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Maria Stigle 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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